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21 March 2016 / 21 mars 2016 

 

IOTC CIRCULAR 2016-036 / CIRCULAIRE CTOI 2016-036 

 

Dear Sir/Madam, 

SUBJECT: IOTC BUDGET ESTIMATES 2017  

In accordance with Regulation III, paragraph 1 of the IOTC Financial Regulations (1999), which states: 

 “The Budget Estimates shall be prepared by the Secretary of the Commission and shall be circulated to all 

Members of the Commission not less than 60 days before each regular session.”, 

please be advised that the 2017 IOTC Budget Estimates, including the Programme of Work and Contributions due 

from Contracting Parties (Members), is now available for download from the IOTC website via the meeting page for 

the 13th Standing Committee on Administration and Finance (SCAF13):  

 

http://iotc.org/meetings/13th-session-standing-committee-administration-and-finance-scaf13  

 

 

Madame/Monsieur, 

 

OBJET: BUDGET PRÉVISIONNEL DE LA CTOI POUR 2017 

Conformément à l’Article III, paragraphe 1 du Règlement financier de la CTOI (1999), qui indique que 

«Les prévisions budgétaires sont établies par le Secrétaire de la Commission et sont distribuées à tous les Membres 

de la Commission au minimum 60 jours avant chaque session ordinaire. », 

je vous informe que le Budget prévisionnel de la CTOI pour 2017, incluant le programme de travail et les 

contributions dues par les parties contractantes (membres), est maintenant disponible au téléchargement sur le site web 

de la CTOI, sur la page du 13e Comité permanent d’administration et des finances (CPAF13) : 

http://iotc.org/fr/reunions/13e-session-du-comité-permanent-dadministration-et-des-finances-cpaf13  

 

Yours sincerely / Cordialement, 

 
Dr. David T. Wilson  

Executive Secretary (Interim) / Secrétaire exécutif (par intérim) 

 

Attachments / Pièces jointes: 

 Nil / aucune 
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